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ĪPAŠUMU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20. 

 

2024.gada 8.oktobris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Dace Cīrule. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace.   

Pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;   

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamā īpašuma speciālistes Vineta Alviķe un 

Kristīne Ēķa, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola. 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis. 

Pieaicinātās personas – privātpersona J.L., SIA “Gaismas tilts 97” direktore Egita Heislere. 

 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS- Par nekustamo īpašumu (zemes) maiņas darījumu;  

2. Par pašvaldības nekustamajā īpašumā "Bērzkalni", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

augošo koku cirsmu atsavināšanu;  

3. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, kadastra 

numurs 8070 012 0652, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, 

Rail Baltica projekta realizācijai;  

4. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, kadastra numurs 8056 001 0100, daļas 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta 

realizācijai;  

5. KOMITEJAS ATZINUMS - Par grozījumiem 2022.gada 27.decembra zemes nomas līgumā 

Ī.R. (Nr.14-9/22/189);  

6. KOMITEJAS ATZINUMS - Par grozījumiem 2022.gada 19.septembra zemes nomas līgumā 

L.V. (Nr.14-9/22/86);  

7. KOMITEJAS ATZINUMS - Par grozījumiem 2022.gada 11.oktobra zemes nomas līgumā 

S.A. (Nr.14-9/22/92);  

8. KOMITEJAS ATZINUMS - zemes daļas piešķiršanu nomā  pašvaldības nekustamajā 

īpašumā  Kalnu iela 13, Baložos N.G.;  

9. KOMITEJAS ATZINUMS - Par nekustamā īpašuma nomas līguma noslēgšanu (telpas un 

zeme Nākotnes iela 3, Ķekava);  

10. KOMITEJAS ATZINUMS - Par Ķekavas pagasta kultūras centra ēkas, kadastra apzīmējums 

8070 008 1142 002, daļas nomas tiesības izsoli pašvaldības NĪ Gaismas iela 17C, Ķekavā, 

Ķekavas novadā, (telpa Nr.32;33);  
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11. KOMITEJAS ATZINUMS - Par Ķekavas pagasta kultūras centra ēkas, kadastra apzīmējums 

8070 008 1142 002, daļas nomas tiesības izsoli pašvaldības NĪ Gaismas iela 17C, Ķekavā, 

Ķekavas novadā (telpas Nr.28; 30;31 );  

12. KOMITEJAS ATZINUMS - Par Ķekavas pagasta kultūras centra ēkas, kadastra apzīmējums 

8070 008 1142 003, daļas nomas tiesības izsoli pašvaldības NĪ Gaismas iela 17, Ķekavā, 

Ķekavas novadā (telpas Nr.80 līdz 82). 

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Dace Cīrule atklāj komitejas sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Dace Cīrule. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt 

sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 8.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par nekustamo īpašumu (zemes) maiņas darījumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:40) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – viņa pašvaldības vārdā atvainojas iesniedzējam par ilgstošu 

atbildes nesniegšanu uz otro iesniegumu. Jautājums skatīts komitejās šā gada maijā, kad dome 

lēma padziļināti izskatīt iesniedzēja otro piedāvājumu, kas paredz pašvaldības zemes gabala 

Gaismas ielā 1C daļas maiņu pret privātpersonai piederošo īpašumu Gaismas iela 7B daļu. 

Ziņojumu papildina Juris Križanovskis, rādot kartē īpašumu atrašanās vietu un īpašumu daļas, 

kuras varētu tikt mainītas. Viņš sniedz skaidrojumu par zemju zonējumu, kas vienādām platībām 

būs dažāds, un tāpēc šāda maiņa nebūs iespējama, jo pašvaldība var veikt maiņas darījumu 

naudas izteiksmē, kas neatšķiras par 20%. Tālāk viņš rāda kartē to daļu no parka, kurā izvietots 

bērnu rotaļu laukums, un kuru varētu mainīt pret šo personas piedāvāto īpašumu. 

J.L. paziņo, ka īpašnieks nevēlas dalīt parka zemes gabalu, bet varētu piedāvāt daļu no cita zemes 

gabala, kas izvietots gar Gaismas ielu pie kapiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Arnolds Keisters, Juris Križanovskis, J.L., Dace Cīrule, Andris Vītols. 

Dace Cīrule iesniegusi priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 



 

 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Atbalstīt nekustamo īpašumu (zemes) maiņas līdzvērtīgu darījumu, izskatot iespēju iegūt 

papildus parka teritoriju,pašvaldībai pasūtīt vērtējumu, īpašumu pārvaldei sagatavot 

piedāvājumu, abām pusēm vienojoties, atkārtoti skatīt Īpašumu komitejā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 
2. Par pašvaldības nekustamajā īpašumā "Bērzkalni", Baldones pagastā, Ķekavas 

novadā, augošo koku cirsmu atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:03:45) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe - īpašums atrodas Baldones pagastā pie Vārpu ceļa, uz zemes 

daļēji aug mežs, tas ir sasniedzis vecumu, kad mežs jāizcērt un jāstāda jauns, tāpēc ir plānots mežu 

izcirst. Pašvaldība jau ir saņēmusi meža ciršanas atļauju 2,52 ha platībā, veikta meža dastošana 

un tajā ir 803,68 m3 koksnes. Izcērtamās koksnes nosacītā cena noteikta 29334 euro, kas būs 

izsoles sākuma cena. Paredzēta koku ciršanas izsole elektronisko izsoļu vietnē no 28.oktobra līdz 

27.novembrim. Uzvarētājam mežs būs jāizstrādā un jāizved 12 mēnešu laikā. Pircējs būs atbildīgs 

par koku izciršanu, to izvešanu un pēc tam cirsmas sakārtošanu. Lēmums paredz tālāk pilnvarot 

izpilddirektori apstiprināt izsoles rezultātus un slēgt līgumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Vineta Alviķe, Edgars Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldības nekustamajā īpašumā "Bērzkalni", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

augošo koku cirsmu atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

3. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

kadastra numurs 8070 012 0652, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:10:45) 



 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – sagatavots kārtējais lēmuma projekts par pašvaldības īpašuma 

nodošanu valstij Rail Baltica projekta realizācijai. Īpašums sastāv no četrām zemes vienībām un 

vienas inženierbūves. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

kadastra numurs 8070 012 0652, nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā, Rail Baltica projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

4. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, kadastra numurs 8056 001 

0100, daļas nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, 

Rail Baltica projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:12:57) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – arī šis ir identisks lēmuma projekts par daļas īpašuma 

nodošanu valstij Rail Baltica projekta realizācijai, tomēr uz šī īpašuma aug mežs, tāpēc domei 

jālemj, vai pirms nodošanas šo mežu izcirst. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Daiga Ozola. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, kadastra numurs 8056 001 0100, 

daļas nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica 

projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 



 

 

 

Lēmumi, kuriem nepieciešams komitejas atzinums. 
 

 

5. Par grozījumiem 2022.gada 27.decembra zemes nomas līgumā Ī.R. (Nr.14-

9/22/189) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:17:20) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomas līgumu. Nomātā zeme Gaismas ielā 20, Ķekavā, ir 197 kv.m. liela un līguma termiņš 

beidzas šā gada 31.decembrī. Sagatavotais lēmums paredz zemes nomas līgumu pagarināšanai 

līdz 2028.gada 31.decembrim. 

Cīrule norāda uz gramatisku kļūdu lēmuma projektā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Komitejas atzinums - atbalstīt nomas līguma slēgšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 
6. Par grozījumiem 2022.gada 19.septembra zemes nomas līgumā L.V. (Nr.14-

9/22/86) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:19:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomas līgumu. Nomātā zeme atrodas Kalnu ielā 13, Baložos, tā ir 500 kv.m. liela un līguma 

termiņš beidzas šā gada 31.decembrī. Sagatavotais lēmums paredz zemes nomas līgumu pagarināt 

līdz 2027.gada 31.decembrim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Komitejas atzinums-atbalstīt nomas līguma slēgšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 



 

 

 

 

 

7. Par grozījumiem 2022.gada 11.oktobra zemes nomas līgumā S.A. (Nr.14-9/22/92) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:21:51) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe - saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomas līgumu. Nomātā zeme atrodas Kalnu ielā 13, Baložos, tā ir 1300 kv.m. liela un līguma 

termiņš beidzas šā gada 31.decembrī. Sagatavotais lēmums paredz zemes nomas līgumu pagarināt 

līdz 2027.gada 31.decembrim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Komitejas atzinums-atbalstīt nomas līguma slēgšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

8. Par zemes daļas piešķiršanu nomā  pašvaldības nekustamajā īpašumā  Kalnu iela 

13, Baložos N.G. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:23:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe - saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu iznomāt zemi 

mazdārziņam. Personai piedāvāta zeme Kalnu ielā 13, Baložos, 300 kv.m. platībā, persona 

piekritusi, tāpēc sagatavotais lēmums, kas paredz zemes nomu līdz 2026.gada 31.decembrim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Komitejas atzinums - atbalstīt nomas līguma slēgšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

9. Par nekustamā īpašuma nomas līguma noslēgšanu (telpas un zeme Nākotnes iela 3, 

Ķekava) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:25:55) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe - saņemts iesniegums no privātskolas “Gaismas tilts 97” ar 

lūgumu pagarināt nomas līgumu, kurš beidzas 2025.gada 1.jūlijā., bet skolai paredzēta 



 

 

akreditācija, tāpēc viņi lūdz pagarināt zemes nomas līgumu ātrāk. Pašvaldība veica īpašuma 

tirgus novērtējumu, un tas ir 705,96 euro bez pievienotās vērtības nodokļa mēnesī, šobrīd skola 

maksā 321,21 euro mēnesī. Pašvaldība tikās ar skolas vadību un paziņoja par izmaiņām nomas 

maksā. Iepriekš skolai daļa telpu bija nodotas bezatlīdzības lietošanā, jo bija noslēgts deleģēšanas 

līgums, kas arī ir spēkā līdz 2025.gada 1.jūlijam. Pārrunājot jautājumu ar Izglītības, kultūras un 

sporta pārvaldes speciālistiem secināts, ka deleģēšanas līgums netiks pagarināts, jo ir noslēgts 

jauns pakalpojuma līgums. Tikšanās reizē puses vienojās sagatavot jaunu nomas līgumu, kas arī 

tika sagatavots un nosūtīts skolai saskaņošanai. Jaunais līgums paredz, ka nedzīvojamo telpu 

nomas maksai piemēros 30% atlaidi. Paredzēts, ka jaunais nomas līgums būs spēkā no 2025.gada 

2.jūlija. Tālāk Ēķe sniedz informāciju par jautājumiem, kādus uzdeva skola, un atbildes uz tiem. 

Savu viedokli par nomas līgumu pauž skolas direktore Egita Heislere. 

Jautājumu sadaļā piedalās Egita Heislere, Dace Cīrule, Kristīne Ēķe, Edagars Melnieks, Andris 

Vītols, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules -  

Komitejas atzinums - atbalstīt jaunu nomas līguma slēgšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Andris Vītols pauž viedokli par balsojumu – viņš balsoja par, tomēr viņam liekas, ka tā nav domes 

kompetence atbalstīt vai neatbalstīt nomas pagarināšanu. Par to atbildīga ir izpilddirektore. 

 

 

 

 

 

10. Par Ķekavas pagasta kultūras centra ēkas, kadastra apzīmējums 8070 008 1142 

002, daļas nomas tiesības izsoli pašvaldības NĪ Gaismas iela 17C, Ķekavā, Ķekavas 

novadā, (telpa Nr.32;33) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:54:28) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe – saņemts iesniegums no telpu nomnieka ar lūgumu pagarināt 

nomas līgumu. Konkrētās telpas ir iznomātas kurpniekam, nomas līgums beidzas šā gada 

31.decembrī. Nomātās telpas ir 23,40 kv.m. lielas. Pašvaldība ir veikusi šo telpu tirgus vērtējumu, 

kas ir 1,89 par 1 kv.m. mēnesī bez pievienotās vērtības nodokļa. Nomnieks telpas nomā jau ilgus 

gadus, tāpēc Ēķe aicina atbalstīt telpu nomas pagarināšanu bez izsoles rīkošanas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Kristīne Ēķe, Arnolds Keisters, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Iestādes vadībai izvērtēt iespēju pagarināt telpu nomas līgumu, 



 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Andris Vītols pauž viedokli par balsojumu – viņš balsoja par, bet tādā nozīmē, ka jārīko nomas 

tiesību izsole. 

 

 

 

11. Par Ķekavas pagasta kultūras centra ēkas, kadastra apzīmējums 8070 008 1142 

002, daļas nomas tiesības izsoli pašvaldības NĪ Gaismas iela 17C, Ķekavā, Ķekavas 

novadā (telpas Nr.28; 30;31 ) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:00:46) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe - šīs telpas iznomātas frizierim, arī šajā gadījumā līgums beidzas 

šā gada 31.decembrī. Arī šīs telpas novērtētas un tirgus vērtējums ir 1,95 euro par kv.m. bez 

pievienotās vērtības nodokļa, telpu kopējā platība ir 53,7 kv.m. Arī šajā gadījumā piedāvāts 

pagarināt nomas līgumu uz diviem gadiem bez izsoles. 

Jautājumu sadaļā piedalās Arnolds Keisters, Keisters, Ēķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Iestādes vadībai izvērtēt iespēju pagarināt telpu nomas līgumu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

12. Par Ķekavas pagasta kultūras centra ēkas, kadastra apzīmējums 8070 008 1142 

003, daļas nomas tiesības izsoli pašvaldības NĪ Gaismas iela 17, Ķekavā, Ķekavas 

novadā (telpas Nr.80 līdz 82) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:03:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Ēķe - šīs telpas šobrīd nav iznomātas, tajās līdz šim bija ziedu veikals, 

telpu kopējā platība 21,2 kv.m. un to tirgus vērtējums ir 2,66 euro par par kv.m. bez pievienotās 

vērtības nodokļa. Plānots rīkot klātienes izsoli šā gada 12.novembrī, kur tirgus novērtējums būs 

kā izsoles sākuma cena un noteikumi paredzēs šajās telpās ierīkot ziedu veikalu vai floristikas 

darbnīcu. Pēc izsoles uzvarētājs nomas līgumu slēgs ar Ķekavas pagasta kultūras centru. 

Jautājumu sadaļā piedalās Arnolds Keisters, Kristīne Ēķe, Dace Cīrule, Jānis Zvaigzne, Andris 

Vītols, Edgars Melnieks, Linda Zaķe 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola - 

Atlikt jautājuma izskatīšanu, izdiskutēt ar kultūras, vai tūrisma nozari, 

Atklāti balsojot  

ar 2 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis), "Pret" – 3 (Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace), "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Daces Cīrules -  

Atbalstīt nekustāmā īpašuma Gaismas iela 17 daļas ( telpu nr.80 līdz 82) nomas tiesību 

izsoli, ziedu tirdzniecības ,floristikas, u.c. pakalpojumu  sniegšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Andris Vītols pauž viedokli par balsojumu – viņš balsoja par, bet tikai tāpēc, ka priekšlikums 

paredz arī citas darbības jomas. 

 

 

3.priekšlikums no Andra Vītola - 

Neierobežot nomas tiesību pretendentus tikai floristikas darbības jomā 

Atklāti balsojot  

ar 1 balsi "Par" (Andris Vītols), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace),  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

Sēdi slēdz plkst.16:39 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Dace Cīrule 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 
 

1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


